
 
  

ЧОРТКІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

            СІМДЕСЯТ ЧЕТВЕРТА СЕСІЯ ВОСЬМОГО СКЛИКАННЯ 

 

                   РІШЕННЯ 

                    

     

26 липня 2023 року                                                                            № 1537 

м. Чортків 

  

Про затвердження Угод 

про партнерську співпрацю 

  

          З метою налагодження міжнародної співпраці між Чортківською міською 

територіальною громадою (Україна) та містом Вайтгорс (Канада), зміцнення 

дружніх відносин  з Жовківською міською територіальною громадою  

(Львівська область), усвідомлюючи необхідність взаємодії щодо оперативного 

вирішення  питань допомоги силам оборони України, внутрішньо переміщеним 

особам БО БФ « Покрова Чортків», керуючись статтею 26 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні», міська рада 

ВИРІШИЛА: 

  

          1.Затвердити Угоду про партнерську співпрацю між Чортківською 

міською територіальною громадою (Україна) та містом Вайтгорс (Канада). 
  

  2. Затвердити Угоду про партнерську співпрацю між Чортківською 

міською територіальною громадою та  Жовківською міською територіальною 

громадою. 
  

           3. Уповноважити міського голову Володимира Шматька підписати цю 

Угоду.  
  

           4. Затвердити Меморандум про співпрацю між Чортківською міською 

радою та Благодійною організацією благодійний фонд « Покрова Чортків» 

 

            5.Контроль за виконанням цього рішення покласти на постійну комісію 

міської ради з питань депутатської етики та  дотримання законності. 

  

Міський голова                                                              Володимир ШМАТЬКО 

 

 



 

                                                                                      

                                                                                   

                                                   Управління  Західного офісу 

                                                    Держаудитслужби  в Тернопільській  області 

                                                                                                                                                                   

 

                                                      Пояснення 

 

        Питання щодо створення відділу внутрішнього аудиту  за моєю 

ініціативою виносилось на розгляд  депутатської постійної комісії з питань 

бюджету та економічного розвитку 26 жовтня 2021 року підчас  розгляду 

питання « Про внесення змін  до рішення міської ради від 24 грудня 2020 року 

№174 «Про затвердження структури апарату та виконавчих органів 

Чортківської міської ради граничної чисельності апарату та виконавчих 

органів».  

Пропозицію міського голови депутати відхилили мотивуючи це  

відсутністю коштів в  бюджеті громади, не можливістю забезпечити майбутніх 

працівників впродовж року постійною роботою, негативною реакцією громади 

на збільшення чисельності виконавчих органів,  а також  відсутністю 

кваліфікованих кадрів. 

Внутрішній контроль за витрачанням бюджетних коштів на постійній 

основі здійснює відділ бухгалтерського обліку та фінансової звітності, 

фінансове управління міської ради, головні розпорядники бюджетних коштів, 

а також депутатська комісія з питань бюджету та економічного розвитку. 

 

      

Міський голова                                                            Володимир ШМАТЬКО 

 

 

                                                

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

                                                  Управління  Західного офісу 

                                                    Держаудитслужби  в Тернопільській  області 

                                                                                                                                                                   

 

                                                      Пояснення 

 

        

 З приводу встановлення факту завищення вартості виконаних робіт по 

об’єкту «Капітальний ремонт покрівлі за адресою вул. Шевченка,34 в м. 

Чортків» пояснюю, що  згідно з договором укладеним міською радою, 

технічний нагляд за дотриманням ДБН та об’ємів виконаних робіт здійснював 

ФОП Бринецький А.І. 

  Щодо виявленого порушення   при здійснені  поточного ремонту 

приміщень міської ради, пояснюю що в штатному розписі установи не має 

фахівця з будівництва і таку посаду недоцільно вводити через незначні обсяги 

ремонтів. 

 

 

 

Міський голова                                                            Володимир ШМАТЬКО 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

                                                    Управління  Західного офісу 

                                                    Держаудитслужби  в Тернопільській  області 

                                                                                                                                                                   

 

                                                      

                                                   Пояснення 

 

        

          Контроль за  своєчасністю надходження до міського бюджету  пайової 

участі ( внеску) замовника у створенні і розвитку інженерно- транспортної та 

соціальної інфраструктури м. Чорткова, в  т. ч. від Паладійчука Олега 

Тарасовича, за моїм усним дорученням здійснював відділ архітектури та 

містобудівного кадастру міської ради. 

 

 

 

Міський голова                                                            Володимир ШМАТЬКО 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Щодо Агенції місцевого економічного розвитку: 

 Залучення інвестицій із спілкуванням грантодавцями,- сьогодні весь світ так має, і в 

польських містах, і в європейських містах, що комунікує не відділ міжнародних відносин, 

а проекти і гранти залучають неурядові організації, тобто, комунальні установи чи 

підприємства. 

 

Досвід показує, що  для залучення інвестицій,  європейські  грантодавачі 

хочуть спілкуватися  не з державними установами, не з міською радою , а 

безпосередньо з недержавними організаціями та комунальними установами. 

Такі  установи в Україні створені на регіональному рівні,   при кожній обласній державній 

адміністрації створені Агенції регіонального розвитку, яка фінансується з бюджету.  

 В умовах воєнного стану, їхніх результатів роботи не видно. І є міжнародні відносини 

обласних державних адміністрацій, точно так само, як в Чортківські міській раді.  

 І така є  вимога міжнародних партнерів перед урядом України  щоб гроші на різні проекти 

регіонального рівня залучали агенції, а не органи влади. З такою метою створена агенція 

енкономічного розвитку 

 Проте,  через пандемію ковіду а потім через війну 

 Тому, ревізорам це сказати, пояснити. Що є в області створена, датується, купа 

працівників, але поки успіхів ми їх не бачимо, в умовах війни.. Така вимога донорів, щоб 

спілкуватись  не з міськими головами,  це політики підписали меморандум чи угоду, а 

дальше конкурс, в проекті, комунікація,- все це відбувається на рівні Агенції. Чи інших 

комунальних установ, які вони собі назвуть. 

 

Щодо індустріальних парків,- закон про індустріальні парки каже, що має бути 

управляюча компанія, конкурс ми провели, приватник не зайшов тому, що війна, Ковід. 

Але, щоб ми були в реєстрі ми мали визначити управителя, так пише закон. Чому 

важливий індустріальний парк? 

Бо є інвестори і донори. Це в Туреччині і це в Польщі, які хочуть зайти на земельну 

ділянку де є умови для індустріального парку. Тобто діють пільги завезення обладнання, 

нульове мито, дольове ПДВ і т.д., тому просто провести аукціон на земельну ділянку не 

підходить.  Щоб індстріальний парк був в громаді має бути управитель.  Управитель 

приватний не зголосився, є комунальний. В Україні 60 індустріальних парків, з них 5, 

можливо 10  максимум, це приватні, всі інші це комунальні. І там всюди створені 

управителі, комунальні установи чи комунальні агенції.  

 

 

 

 



Досвід показує, що  для залучення інвестицій,  грантодавачі хочуть 

спілкуватися  не з державними установами, не з міською радою , а 

 

Такі  установи в Україні створені на регіональному рівні, держава  при кожній обласній 

державній адміністрації.     Дотацію фінансує зарплату. При кожній обласній державній 

адміністрації, створені Агенції регіонального розвитку. Я щось не дуже бачу їхніх 
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а не обласні державні адміністрації. 
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працівників, але поки успіхів ми їх не бачимо, в умовах війни.. Така вимога донорів, щоб 

спілкуватись  не з міськими головами,  це політики підписали меморандум чи угоду, а 

дальше конкурс, в проекті, комунікація,- все це відбувається на рівні Агенції. Чи інших 

комунальних установ, які вони собі назвуть. 

Щодо індустріальних парків,- закон про індустріальні парки каже, що має бути 

управляюча компанія, конкурс ми провели, приватник не зайшов тому, що війна, Ковід. 

Але, щоб ми були в реєстрі ми мали визначити управителя, так пише закон. Чому 

важливий індустріальний парк? 

Бо є інвестори і донори. Це в Туреччині і це в Польщі, які хочуть зайти на земельну 

ділянку де є умови для індустріального парку. Тобто діють пільги завезення обладнання, 

нульове мито, дольове ПДВ і т.д., тому просто провести аукціон на земельну ділянку не 

підходить.  Щоб індстріальний парк був в громаді має бути управитель.  Управитель 

приватний не зголосився, є комунальний. В Україні 60 індустріальних парків, з них 5, 

можливо 10  максимум, це приватні, всі інші це комунальні. І там всюди створені 

управителі, комунальні установи чи комунальні агенції.  

 

 

 

 


